
Z á p i s
z 13.veřejného zasedání zastupitelstva obce Rajhradice, konaného dne 7.11.2007

Zahájeno: 18.05 hod
Ukončeno: 20.45 hod.

Přítomni:

K. Baka, B.Beránková, V.Černý, Ing. F.  Homola, D. Karásek, Ing. E.Klašková, J.Lipták,V. Mátl,  Z.
Mittner, P. Nevídal, L.Přichystal, V.Sládková, Ing. J. Vaníček

Omluveni:

Ing. J. Bednář, Ing. M. Kubeš

Hosté:

L. Kučerová, J. Vojkovská, O. Vojkovský, Z. Šimpera

Starosta obce zahájil 13. zasedání Zastupitelstva obce Rajhradice v 18.00 hodin a přivítal všechny1.
přítomné .  Konstatoval,  že  informace o  konání  zasedání  byla  zveřejněna na Úřední  desce OÚ
Rajhradice a to po dobu sedmi dní přede dnem konání dnešního zasedání a dále konstatoval, že je
přítomno 12 členů zastupitelstva , zastupitelstvo je tedy usnášení schopné .

Zapisovatelem byla jmenovaná Z. Divišová.
Starosta uvedl, že zápis z předchozího zasedání byl řádně ověřen a je vyložen k nahlédnutí v
kanceláři starosty.
Starosta vyzval zastupitele, aby podali návrhy na ověřovatele zápisu o průběhu 13. zasedání ZO.
Navržení byli P. Nevídal a Ing. Klašková , kteří vyslovili s návrhem souhlas.

Usnesení č. 1
ZO schvaluje za ověřovatele zápisu o průběhu 13. zasedání ZO Rajhradice pana P. Nevídala a Ing.
E.Klaškovou.

Pro: 12 Proti: 0 Zdržel se: 0

Starosta obce přednesl návrh doplněného programu zasedání, který byl poté členy ZO schválen.

Usnesení č. 2
ZO schvaluje následující program zasedání zastupitelstva:

Technický bod1.
Zpráva kontrolního výboru2.
Zpráva finančního výboru3.
Anketa „Kulturní dům“4.
Rozpočtové opatření č. 75.
Rozpočtové provizorium na rok 20086.
Návrhy na změny územního plánu7.
Inventarizační komise8.
Koncepce oprav a budování komunikací v obci9.
Smlouva o dílo s firmou Tenis Zlín10.
Radary na měření rychlosti11.
Různé12.
Závěr13.



Pro: 12 Proti: 0 Zdržel se: 0

Zprávu kontrolního výboru přednesla paní Věra Sládková.2.

Jeden z bodů této zprávy byl „Dodatek k anketnímu lístku“, který vytvořil Ing. F.Homola a roznášel
ho  ve  svém obvodu spolu  s  anketním lístkem.  Tímto  svým počínáním porušil  Usnesení  č.  10
zastupitelstva obce ze dne 17.9.2007. Vzhledem k tomu, že tento „Dodatek“ byl podepsán „ Vaši
zastupitelé zvoleni na kandidátce ČSSD“ starosta obce v diskusi požádal všechny tyto přítomné
zastupitele, aby se k tomuto počínání Ing. F. Homoly vyjádřili.

Usnesení č. 3
ZO bere na vědomí zprávu kontrolního výboru.

Pro: 10 Proti: 1 Zdržel se: 1

Zprávu finančního výboru o kontrole hospodaření v MŠ a ZŠ Rajhradice přednesl pan P. Nevídal3.

Usnesení č. 4
ZO bere na vědomí zprávu finančního výboru

Pro: 12 Proti: 0 Zdržel se: 0

Anketa „Kulturní dům“4.

V měsíci říjnu 2007 se uskutečnila v naší obci anketa, kterou měl být zjištěn názor občanů na místo
výstavby kulturního domu a jeho využití.
Bylo rozneseno 962 anketních lístků, vráceno bylo 714 vyplněných anketních lístků s tímto
výsledkem:

Pro variantu A (místo staré sokolovny) 72 hlasů
Pro variantu B (místo mezi obchodem a hřištěm) 636 hlasů
Stavbu kulturního domu odmítlo 6 hlasů

Usnesení č. 5
ZO schvaluje plochu mezi obchodem a hřištěm označenou p.č. 771,772/1,773/1 a 774/1 v k.ú.
Rajhradice pro výstavbu kulturně sportovního zařízení dle výsledku provedené ankety.

Pro: 11 Proti: 0 Zdržel se: 1

Po tomto hlasování odešel Ing. F. Homola

Usnesení č. 6
ZO pověřuje starostu a radu obce zahájením přípravných prací k podání žádosti o přidělení
prostředků z dotačních zdrojů.

Pro: 11 Proti: 0 Zdržel se: 0

Rozpočtové opatření č. 75.

Rozpočtové opatření se v příjmové části snižuje v položce 1112 o 242tis.Kč – daň z příjmu živnostníci
a navyšuje v položce 1113 o 320tis. Kč – daň z příjmu fyz.osob z kap. Výnosů a v položce 1121 o
380tis. Kč – daň z příjmu práv.osob.
Ve výdajové části se navyšuje § 3314 o 21tis. Kč – knihovna, § 3399 o 5tis.Kč – SPOZ, § 3419 o 0,2tis.
Kč – tělovýchovná činnost, § 3721 o 5tis.Kč – nebezpečný odpad, § 6171 o 350tis. Kč – správa, §



3113 o 17tis. Kč – příspěvek ZŠ Chrlice,§ 2310 o 10tis. Kč – vodovodní přípojky a § 3613 o 50tis. Kč –
budova požární zbrojnice.
Rozpočtové opatření č. 7 se v příjmové i výdajové části navyšuje o 458,2tis. Kč.

Usnesení č. 7
ZO schvaluje Rozpočtové opatření č. 7

Pro: 11 Proti: 0 Zdržel se: 0

Rozpočtové provizorium na rok 20086.

Usnesení č. 8
ZO schválilo rozpočtové provizorium pro rok 2007 v tomto znění:

Obec Rajhradice se do doby, než bude schválen rozpočet pro rok 2008 bude řídit rozpočtem
roku 2007

Pro: 11 Proti: 0 Zdržel se: 0

Návrhy na změnu územního plánu7.

V průběhu projednávání tohoto bodu se dostavil pan D. Karásek.
Při projednávání tohoto bodu se rozvinula ze strany hosta paní L. Kučerové vášnivá diskuse ,ve které
se dožadovala, aby na pozemku v jejím vlastnictví p.č. 769/4 v k.ú. Rajhradice byla povolena
výstavba rodinného domu i přes to, že uvedený pozemek je zařazen v územním plánu obce jako
veřejná zeleň. Starosta obce se snažil paní L. Kučerové vysvětlit, že bez oficiální změny územního
plánu na výše uvedeném pozemku stavět nelze.
Starosta obce vyzval zastupitele, aby o změnách územního plánu dále uvažovali.

Inventarizační komise8.

Ústřední inventarizační komise – Ing. Klašková - předseda
M.Ustohalová, V. Černý - členové

Dílčí inventarizační komise - B. Beránková – předseda
Ing. M. Kubeš, J. Lipták - členové

Usnesení č. 9
ZO schvaluje složení ústřední a dílčí inventarizační komise.

Pro: 12 Proti: 0 Zdržel se:

Koncepce oprav a budování komunikací v obci.9.

Při  projednávání  tohoto  bodu  se  otevřela  diskuse,  ve  které  se  manželé  Vojkovští  domáhali
vybudování  zpevněné  komunikace  ulice  Za  Školou.  Starosta  a  místostarostka  jim sdělili,  že  v
současné době výstavba obytné zóny v ulici Za Školou není pro obec prioritou číslo 1. Starosta
uvedl, že v současné době provést přípravné práce, které spočívají v rozšíření veřejného prostranství
na 10 metrů, kde by se v budoucnu obytná zóna vybudovala. Dále starosta uvedl, že nyní probíhá
jednání s firmou E.ON o možném přeložení vedení vysokého napětí na pozemku paní Böhmové p.č.
834/5, které prochází napříč pozemkem, blíže k vlastnické hranici pozemku tak, aby mohl být tento
pozemek využit jako stavební místo. Jestliže toto jednání bude úspěšné, přenechá paní Böhmová
část výše zmíněného pozemku obci, aby bylo možno plynule s obytnou zónou v ulici Za Školou
navázat od hřiště směrem k ulici Hlavní a k ulici U Sýpky.



Usnesení č. 10
ZO přijalo navrženou „Koncepci oprav a budování komunikací v obci“.

Pro: 12 Proti: 0 Zdržel se: 0

Smlouva o dílo s firmou Tenis Zlín10.

Usnesení č. 11
ZO schvaluje Smlouvu o dílo s firmou Tenis Zlín a pověřuje starostu obce jejím podpisem.

Pro: 12 Proti: 0 Zdržel se: 0

Radary na měření rychlosti11.

Starosta obce informoval zastupitele o možnosti umístění dvou radarů na měření rychlosti v obci,
které přislíbila financovat firma SIAD CZ a firma AGRO SERVIS CZ Ing. V. Zedníčka.

Usnesení č. 12
ZO schvaluje umístění dvou radarů v obci.

Pro: 12 Proti: 0 Zdržel se: 0

Různé12.
zápisy z rady obce

Usnesení č. 13
ZO schvaluje zápisy z rady obce

Pro: 12 Proti: 0 Zdržel se: 0

starosta obce informoval zastupitele o jednání se zástupcem KÚ JMK o řešení autobusového
uzlu u váhy
obec dostala dotaci na vybudování aleje na polní cestě směrem do Opatovic v lokalitě „Lišky“.
Stromy už jsou objednané a na neděli 18. listopadu ve 13 hodin starosta obce organizuje
brigádu k výsadbě stromů. Starosta vyzval všechny zastupitele k účasti na výsadbě stromů.
host p. Šimpera upozornil na černou skládku odpadu, která se vytváří za garážemi v ulici Za
Kapličkou, dále podal návrh, aby automobilům parkujícím na chodníku byl dáván za stěrač
lístek, který by řidiče vyzýval k parkování tak, aby občané měli na chodníku dostatek místa k
projití. Také upozornil na projíždění krosových motocyklů po obecních komunikacích. Tyto
motocykly jsou určeny především pro jízdu v terénu a na motokrosových drahách
J.Lipták upozornil na poničená svodidla na křižovatce ulic Hlavní, Opatovická a U Sýpky
host p. Vojkovský upozornil na špatný stav atiky na budově školy z ulici Za Školou. Atika je
narušená a není pevně spojená s budovou školy, hrozí pád na chodník a tím i úraz chodců.
Dále požaduje umístění lampy veřejného osvětlení tak, aby osvětlovala část ulice Za Školou
(kolem budovy ZŠ)
p.V.Mátl navrhl, aby byl Ing. Zedníček (AGRO SERVIS CZ) požádán o umístění návěstní cedule,
která by upozorňovala řidiče přijíždějící od Rebešovic na možné nebezpečí v podobě stojícího
kamionu za zatáčkou před areálem firmy AGRO SERVIS CZ.
p.P.Nevídal položil dotaz na starostu obce : Na čí náklady byla zbudována odstavná plocha
před domem č.p. 340 a nájezd před domem č.p. 338 na ulici Hlavní?



Po vyčerpání programu starosta obce zasedání ZO ve 20.45 hod. ukončil.13.

Zapsala:

Z.Divišová

Ověřili:

Ing. E. Klašková
P. Nevídal


